



创建一个更清洁、更安全、更健康的世界。

CREATING A CLEANER, SAFER, HEALTHIER WORLD.

设备 EQUIPMENT



S8

电瓶驱动式扫地机 BATTERY-POWERED SWEEPER

- 电瓶式驱动，无拖线限制，对室内或户外环境均适合，即可清扫硬质地面也可清洁地毯
Sweep indoors or outdoors, over hard floor or carpet, with cordless battery power
- 65 dBA 静音操作，可根据您的需要在白天或晚上随时清扫
Clean day or night, on your schedule, with a quiet 65 dBA
- 内置凝胶电瓶充电器，充电迅速便捷
Quickly and easily recharge battery with convenient on-board charger



S8扫地机实现随时清洁 CLEAN ANYTIME WITH THE S8 SWEEPER

S8电瓶驱动式扫地机采用无拖线设计，人员不会被电线绊倒，并且实现71cm宽的清洁宽度，是随时随地进行清洁工作的理想工具。

With no cord to trip over and a wide 28 inch sweeping path, the S8 battery sweeper is ideal for anytime cleaning, virtually anywhere.

最大化提供多种功能，工作高效

HIGH PRODUCTIVITY AND MAXIMUM VERSATILITY

可在地毯和硬地面之间持续的来回清扫，只要有电源插座即可为电瓶充电。

Move from carpet to hard floors without stopping, and recharge anywhere there's an electrical outlet.

可在任何环境下安全操作 – 其中包括对噪音敏感的场所

SAFE FOR ALMOST ANY NOISE SENSITIVE ENVIRONMENT

S8产品特色包括凝胶电瓶和 65 dBA 的静音操作，工作时不会打扰到清洁场所里的顾客或员工。

The S8 also features an environmentally friendly gel battery, along with a low noise 65 dBA for cleaning without disturbing guests or employees.

经久耐用，维护简单

HIGH DURABILITY AND LOW MAINTENANCE

S8扫地机采用了钢材质机架、经久耐用的盖子以及镀铬管状手柄，机体结构稳固，甚至可用于清扫轻工业场所。

With a steel frame, durable covers, and chrome-plated tubular handle, the S8 is built tough to clean even light industrial environments.

S8 电瓶驱动式扫地机 BATTERY-POWERED SWEEPER

清洁系统 SWEEPING SYSTEM

清洁宽度	
Cleaning path	28 inch / 710 mm
垃圾箱容量	
Hopper capacity	1.1 ft ³ / 31.7 liter
清扫类型	前翻式
Sweeping style	Dust pan
工作效率（每小时）	
Productivity (per hour)	
最大理论值	
Theoretical max	26,900 ft ² / 2,500 m ²
预计工作面积	
Estimated coverage	13,650 ft ² / 1,268 m ²

电瓶系统 BATTERY SYSTEM

电瓶类型 / 电压	凝胶电瓶 / 12伏
Battery type/power	Gel / 12 volt
工作时间	
Run time	3 hours

抽洗机规格 MACHINE SPECIFICATIONS

噪音级别（操作人员听到的声音）	
Sound level (operator's ear)	65 dBA

质量保证 WARRANTY

请联系当地销售查询设备质保信息

See your local representative for warranty information.

特殊情况如有变更，恕不另行通知。
Specifications subject to change without notice.

眼见为实

SEEING IS BELIEVING

如需产品演示或更多产品信息，请与我们联系。

销售热线: 800 820 2366

服务热线: 400 820 0885

网 址: www.tennantco.com.cn

邮 箱: tennantchina@tennantco.com

1.035.001.ap.cn S8 手册 05/12

©2012 坦能公司的标志和其他指定的带有符号“®”的商业标志注册于美国和其他国家。坦能公司的产品销售和服务通过其子公司以及经销商进行。

©2012 The Tennant Company logo and other trademarks designated with the symbol “®” are trademarks of Tennant Company registered

in the United States and/or other countries. Tennant Company's products are sold and serviced through subsidiaries of Tennant Company and distributors.

坦能清洁系统设备（上海）有限公司
地址: 上海市青浦区白鹤镇清盈路
3777号1幢(201712)
电话: (8621) 6922 5333
传真: (8621) 6922 5262

坦能北京分公司
地址: 北京市朝阳区高碑店高井文化园
南广场1号楼西区(100123)
电话: (8610) 8579 5990
传真: (8610) 8576 0990

坦能广州分公司
地址: 广州市天河区员村四横路128号
红专厂艺术生活区F12B(510665)
电话: (8620) 3703 9887
传真: (8620) 3703 9820